
1 

 

RSS.0002.67.2023 

Protokół Nr LXVII/23 
z 67. sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 28 czerwca 2023 roku 

        

               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (Dz.U. z 2023 r. poz. 40 z późn.zm.) 67. sesję Rady Miejskiej w Sobótce 
otworzyła Przewodnicząca Rady Hanna Piwowarska. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-u.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz MiG – Mirosław Jarosz, 
- Skarbnik MiG – Magdalena Sączawa, 
- Sekretarz MiG – Violetta Gaworczyk 
oraz kierownicy referatów UMiG i zaproszeni goście. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powitała wszystkie zebrane 
na sesji osoby.  
 

Na początku sesji wręczono podziękowania dla Pana Leszka Nowaka za 
przekazanie Muzeum Ślężańskiemu w Sobótce prywatnej, unikatowej kolekcji. 
Z-ca Komendanta Komisariatu Policji Mirosław Kozak przedstawił informacje na 
temat bezpieczeństwa na terenie gminy Sobótka. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przedstawiła 
porządek obrad 67. sesji, który przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 31 maja 2023 r. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 22 maja 

do 16 czerwca 2023 r. 
4. Raport o stanie Gminy Sobótka za 2022 rok. 
5. Uchwała w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy Sobótka. 
6. Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za rok 2022 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu. 
7. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi MiG Sobótka absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za rok 2022. 
8. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sobótka na lata 2023-2035. 
9. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2023 r.  
10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady na II 

półrocze 2023 roku. 
11. Uchwała w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych 

kandydatów na ławników. 
12. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

dla Powiatu Wrocławskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania  
pn. Rozbudowa drogi powiatowej nr 1990D w zakresie budowy chodnika 
wraz z infrastrukturą w miejscowości Sulistrowiczki, gmina Sobótka.  

13. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji o podjęcie uchwały dotyczącej 
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działalności poselskiej posła Krzysztofa Śmiszka.  
14. Wolne wnioski i informacje. 

 

Ad. 2 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu (15 głosów „za”, 
„przeciw” 0, „wstrzymało się” 0) zatwierdziła protokół z sesji z dnia 31 maja  
2023 r.  
 

Ad. 3 
Brak pytań. 
 

Ad. 4 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz przedstawił Raport o stanie gminy za rok 2022  
w formie prezentacji multimedialnej (pełna wersja Raportu o stanie gminy 
Sobótka dostępna jest w BIP UMiG Sobótka pod linkiem 
https://bip.sobotka.pl/artykul/raport-o-stanie-gminy-2022. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska otworzyła debatę nad 
przedstawionym raportem.  
Ze względu na brak chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Hanna Piwowarska zamknęła debatę nad Raportem o stanie Gminy za rok 2022. 
 

Ad. 5 
Po zakończonej debacie Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG Sobótka 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza MiG 
Sobótka wraz z uzasadnieniem do uchwały. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przypomniała, że uchwała ta, 
zgodnie z obowiązującymi przepisami podejmowana jest bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXVII/541/23 podjęła. 
Głosów „za” 11, „przeciw” 2, „wstrzymało się” 1, „nieoddane” 1 
 

Ad. 6 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła sprawozdanie  
z wykonania budżetu gminy Sobótka za rok 2022, sprawozdanie finansowe oraz 
informację o stanie mienia, a następnie odczytała opinię Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o przedłożonym sprawozdaniu. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdania. 
Radna Danuta Szczęch–Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdania w działach podległych 
komisji. 
Radna Irena Gajewska poinformowała, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury  
i Sportu pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska otworzyła dyskusję nad 
przedstawionymi dokumentami. Ze względu na brak chętnych do zabrania głosu 
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Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2022 wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXVII/542/23 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 3, „wstrzymało się” 0,  
 

Ad. 7 
Radny Waldemar Karczewski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 
uchwałę Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sobótce w sprawie wniosku  
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi MiG wraz z opinią komisji o wykonaniu 
budżetu za 2022 r. Następnie przedstawił opinię Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej. 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie udzielenia Burmistrzowi MiG Sobótka absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za rok 2022. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przypomniała, że uchwała ta, 
zgodnie z obowiązującymi przepisami podejmowana jest bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXVII/543/23 podjęła. 
Głosów „za” 12, „przeciw” 3, „wstrzymało się” 0,  
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska w imieniu Rady Miejskiej 
pogratulowała Burmistrzowi MiG uzyskanego absolutorium. Kwiaty oraz 
gratulacje przekazała także Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG oraz Pani 
Katarzyna Dwornik – Piszczałka i Pan Eugeniusz Leśniak. 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz wręczył kwiaty oraz podziękowania na ręce Pani 
Magdaleny Sączawy Skarbnika MiG. Następnie podziękował za udzielone 
absolutorium oraz wszystkie ciepłe słowa jakie usłyszał. Dodał, że polityka, jaką 
prowadzą od 4 lat skierowana jest na rozwój, aby każdy mieszkaniec odczuł 
zmiany, które następują. Zaznaczył, że kolejny rok również będzie rokiem wyzwań 
nakierowanych na rozwój gminy. Złożył podziękowania dla radnych, którzy go 
wspierają oraz pracowników urzędu. Powiedział, że zdaje sobie sprawę z tego, że 
czasem popełniają błędy, ale jest to ludzka rzecz i z tych błędów starają się 
wyciągać wnioski. 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG złożyła podziękowania dla wszystkich 
osób, które z nią współpracują. Szczególne podziękowania złożyła na ręce 
radnych, sołtysów, dyrektorów jednostek, dyrektorów szkół  oraz pracowników 
urzędu. Dodała, że współpraca tych wszystkich osób najbardziej jest widoczna 
przy organizacji różnego rodzaju imprez takich jak np. Wianki Dolnośląskie. 
Poinformowała, że w latach 2019-2022 otrzymaliśmy 44.301.133,62 zł środków 
zewnętrznych. Zaznaczyła, że to nie są pożyczki. Poinformowała, że w latach 2019-
2022 wypracowaliśmy w inwestycjach 66.083.619,15 zł (na dzień 31.12.2022 r. 
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dług stanowi 17% inwestycji). Powiedziała, że dodając rok 2023 to przy założeniu, 
że inwestycje zostaną wykonane w 100% będzie to 105.364.165,15 zł inwestycji 
(zaplanowane zadłużenie to 21.986.689 zł - 20,87%, a wykorzystane środki 
zewnętrzne to 54.838.435,77 zł). 
 

Ad.8 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2023-2035 wraz 
z objaśnieniami do zmian. Poinformowała, że otrzymaliśmy środki na dodatki 
gazowe dlatego nastąpiła zmiana projektu uchwały. Dodała, że uzyskaliśmy także 
środki dotyczące uchodźców oraz nastąpiło przesunięcie środków z RFIL 
dotyczących parkingów. Zaznaczyła, że te same zmiany będą dotyczyły również 
uchwały w sprawie zmiany budżetu.   
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w treści omawianej na 
posiedzeniu komisji. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXVII/544/23 podjęła. 
Głosów „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2, „nieoddanych” 0 
 

Ad. 9 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2023 rok wraz z uzasadnieniem do 
uchwały.  
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała zadania będące w zakresie działania komisji. 
Radna Irena Gajewska poinformowała, że Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury  
i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt. 
Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że w czasie absolutorium Burmistrz ogłosił, że 
mamy zadłużenie na poziomie 11 mln. zł. Powiedział, że takie zadłużenie było na 
dzień 31 grudnia. Zaznaczył, że trzeba mówić prawdę jakie jest zadłużenie w chwili 
obecnej, ponieważ nie jest to zadłużenie Burmistrza, urzędników czy radnych 
tylko zadłużenie wszystkich mieszkańców. 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG zaznaczyła, że przedstawione przez 
Burmistrza zadłużenie jest realnym zadłużeniem, zgodnym ze wszystkimi 
sprawozdaniami. Dodała, że jeżeli chodzi o zadłużenie na dzień dzisiejszy to 
musiałaby to przygotować. Zapytała radnego o które zadłużenie mu chodzi? 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska zaapelowała, aby odnoszono 
się do projektu uchwały, który w chwili obecnej jest omawiany.  
Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że deficyt budżetu to 23.600.000 zł. 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG podkreśliła, że deficyt budżetu musi 
posiadać źródła finansowania. Jeszcze raz odczytała treść projektu uchwały, który 
wskazuje, jakie są źródła finansowania tego deficytu. Zaznaczyła, że deficyt 
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budżetowy to nie jest dług. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że mamy piąty 
rok kadencji, ale jeżeli któryś radny potrzebuje wyjaśnienia pojęć zawartych  
w uchwałach budżetowych to na spotkaniu roboczym Pani Skarbnik na pewno 
chętnie to wyjaśni.  
Radna Danuta Szczęch – Drozd odnosząc się do sprawozdania za 2022 rok 
powiedziała, że jej zdaniem realizacja budżetu za 2022 rok jest realizacją 
wyjątkową, ponieważ prawie 30% wydatków stanowiły inwestycje. Dodała, że od 
początku kadencji powtarza to, że musimy cały czas inwestować, ponieważ tylko 
wówczas się rozwijamy. Odnosząc się do kwestii kredytów i pożyczek powiedziała, 
że czas pokazuje, że odważne i konieczne decyzje służą mieszkańcom (przykładem 
tego są wybudowane dwie oczyszczalnie ścieków, doprowadzona do sołectw 
woda, wybudowane gimnazjum, hala widowiskowo-sportowa). Powiedziała, że jej 
zdaniem błędem byłoby nie korzystanie z pojawiających się dofinansowań.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG jeszcze raz oczytała fragment opinii RIO 
(pkt.9) mówiący o tym, że wynik operacyjny budżetu za 2022 rok, stanowiący 
różnicę pomiędzy dochodami bieżącymi i wydatkami bieżącymi jest wielkością 
dodatnią i wynosi 6.453.587,65 zł. Podkreśliła, że decyzja o zaciągnięciu kredytu 
nigdy nie jest łatwa.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska zwracając się do Pani 
Skarbnik powiedziała, aby nie tłumaczyła się z tego, że inwestujemy i rozwijamy 
gminę. Dodała, że prawie wszyscy radni ze sztabu Burmistrza Jarosza od początku 
kadencji trzymają się tego, że zdobywamy środki zewnętrzne, aby realizować 
wszelkie zaległości. Zaznaczyła, że przy realizacji tak dużej liczby inwestycji 
normalne jest, że trzeba wspomóc się kredytem, czy pożyczką na preferencyjnych 
zasadach. Powiedziała, że zastanawia się tylko, czy opór radnego byłby taki sam, 
gdyby kredyt dotyczył inwestycji realizowanych w jego okręgu.  
Radny Grzegorz Chrzan zwracając się do Przewodniczącej Rady powiedział, że jest 
w szoku po tym, co usłyszał. Dodał, że najpierw Burmistrz zabrania Pani Skarbnik 
udzielania odpowiedzi na pytania zadane przez Pana Marka Juraszka, a teraz ona 
jako Przewodnicząca Rady nakazuje urzędnikowi, żeby się nie tłumaczył. Zapytał 
od czego w takim razie są radni w tej gminie? Podkreślił, że radny ma prawo 
zadawać pytania urzędnikom. Poprosił, aby nie manipulować tym, co ktoś mówi  
i nie manipulować informacją.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przypomniała, że jest jedną  
z 15 radnych i ma pełne prawo do wzięcia udziału w dyskusji i wyrażenia swojej 
opinii.  Dodała, że podtrzymuje to, że za dobre działanie Pani Skarbnik nie musi się 
tłumaczyć, co wcale nie oznacza, że jest to zabranianie udzielania rzeczowych 
odpowiedzi na zadane pytania.   
 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXVII/545/23 podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1,  
 

Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG poprosiła, aby nie kierować w stosunku 
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do niej dziwnych insynuacji. Powiedziała, że zaprasza do siebie, gdzie zawsze 
chętnie wytłumaczy radnym wszelkie wątpliwości.  
 

Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady na  
II półrocze 2023 roku przedstawiła Agata Rekść. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXVII/546/23 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieoddane” 0 
 

Ad. 11 
Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych 
kandydatów na ławników przedstawiła Agata Rekść. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXVII/547/23 podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieoddane” 0 
 

Ad.12 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Powiatu Wrocławskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania  
pn. Rozbudowa drogi powiatowej nr 1990D w zakresie budowy chodnika wraz  
z infrastrukturą w miejscowości Sulistrowiczki, gmina Sobótka wraz  
z uzasadnieniem do uchwały przedstawił Pan Jakub Zawada. 
Radna Danuta Szczęch-Drozd poinformowała, że Komisja Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radna Edyta Hajdamowicz poinformowała, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza  
i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Radny Marek Juraszek podziękował, że wreszcie po tylu latach zrobiono mały 
krok do przodu.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXVII/548/23 podjęła. 
Głosów „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Ad. 13 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o podjęcie uchwały dotyczącej 
działalności poselskiej posła Krzysztofa Śmiszka przedstawił Pan Marek Juraszek 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada Uchwałę  
Nr LXVII/549/23 podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0,  
 

Ad. 14 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska przypomniała terminy 
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najbliższych posiedzeń komisji. Następnie odczytała protokół zawierający zbiorcze 
wyniki konsultacji społecznych z mieszkańcami Przemiłowa w sprawie zmiany 
rodzaju miejscowości z przysiółka na wieś. Poinformowała, że mieszkańcy mający 
potrzebę spotkania się z Przewodniczącą lub Wiceprzewodniczącą Rady proszeni 
są o zgłaszanie tego w Biurze Rady, w godzinach pracy urzędu.  
Radny Waldemar Karczewski zawracając się do Burmistrza poprosił, aby na 
sesjach przy składaniu sprawozdań z działalności Burmistrza dołączano również 
informację, czy coś nowego wiemy na temat tego, bo będzie działo się z drogą S5  
i węzłem oraz drogą A4. Zaznaczył, że dla mieszkańców jest to bardzo istotna 
sprawa.  
Radny Marek Juraszek powiedział, że spotkała go dzisiaj nieprzyjemna sytuacja  
i został wyproszony przez Burmistrza ze spotkania z sołtysami. Przypomniał, że 
Przewodnicząca Rady nie raz mówiła, że jeżeli ktoś z Rady jest zainteresowany 
uczestnictwem w tym spotkaniu to może brać w nim udział. Poprosił o przekazanie 
informacji co się zmieniło w tej kwestii. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że przedyskutuje 
tę kwestię z Burmistrzem, aby była już pełna jasność.  
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz powiedział, że na bieżąco śledzą to, co się dzieje  
w sprawie dróg S5, S8, S3 i A4. Dodał, że nie wie, czy nasze głosy i głosy 
mieszkańców w tej sprawie będą brane pod uwagę. Odnosząc się do wypowiedzi 
Radnego Marka Juraszka powiedział, że była to propozycja sołtysów, aby nie 
uczestniczył w ich spotkaniu, dlatego taką informację mu przekazał. Odnosząc się 
do Radnego Grzegorza Chrzana powiedział, że rozumie to, że teraz jest dobry czas, 
aby mówić o otwieraniu kopalni, ogromnym zadłużeniu gminy, ale prosi, aby 
mówić rzetelnie, bo dług, a deficyt to są dwie różne rzeczy.  Poprosił, aby nie 
rzucać pewnych informacji na potrzeby chwili, bo to nikomu nie jest potrzebne. 
Podkreślił, że nie ma dzisiaj w Polsce samorządu, który nie posiada długu. 
Powiedział, że Sobótka ma to szczęście, że ma ogromny majątek w postaci ziemi. 
Dodał, że gdybyśmy byli lekkoduchami to moglibyśmy obniżać ceny tych 
nieruchomości i je sprzedawać. Jeszcze raz podkreślił, że sytuacja finansowa naszej 
gminy jest bardzo, bardzo dobra.  
Radny Marek Juraszek przypomniał, że gdy zadał pytanie, jakie jest zadłużenie to 
nie on powiedział do Pani Skarbnik, aby nie odpowiadała.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że jej zdaniem 
nie ma sensu wracać do filmiku, który krążył po Internecie, bo osoby, które brały 
udział w całej sesji wiedzą jak to wyglądało. Dodała, że Pani Skarbnik była na kilka 
godzin przed finalnym zakończeniem sprawozdania finansowego, które miało trafić 
do Radnych i taki dokument otrzymali. Zaznaczyła, że ma nadzieję, że wszystkim 
wystarczyło czasu i determinacji, aby się z nim zapoznać.   
Radny Grzegorz Chrzan odnosząc się do kwestii zadłużenia powiedział, że to nie on 
analizuje finanse gminy, aby określić, czy gmina sobie jest w stanie z nim poradzić, 
czy nie. Zaapelował, abyśmy byli ostrożni przy zaciąganiu kredytów, ponieważ nie 
możemy się zadłużać w tak szybkim tempie. Dodał, że w kolejnych latach będą 
kolejne dofinansowania. Powiedział, że przedstawiając zadłużenie w wysokości  
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11 mln. zł przedstawiono to tak, jakby takie zadłużenie było na chwilę obecną,  
a nie jest to prawda. Odnosząc się do tematu kopalni w Kunowie powiedział, że 
urodził się i wychował w tej miejscowości. Dodał, że mieszkańcy wyraźnie 
wskazywali, że nie chcą tego kamieniołomu dlatego stanął po ich stronie.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska zwróciła uwagę na ogromne 
wsparcie jakie mamy od kopalni już działających. Odnosząc się do wypowiedzi 
radnego dotyczącego zadłużania zapytała które z tych inwestycji, które realizujemy 
nie powinny być realizowane? Zapytała, czy Radny ma odwagę je wskazać? 
Burmistrz MiG Mirosław Jarosz odnosząc się do kwestii kopalni powiedział, że  
z jego inicjatywy odbyło się w Kunowie spotkanie z mieszkańcami i inwestorem. 
Dodał, że mieszkańcy wyrazili swój sprzeciw i publicznie im powiedział, że kwestia 
kopalni nie będzie podnoszona. Przypomniał, że to on jako radny przyprowadził 
później mieszkańców na sesję, aby kolejny raz potwierdzono, że kopalni nie 
będzie. Odnosząc się do kwestii finansów powiedział, że gdyby wspólnie z radnymi 
nie podjął decyzji odnośnie miejscowości Garncarsko, aby wybudować tam 
chodnik z inwestycją, która kosztowała ponad 800 tys. zł to inwestycja nie 
zostałaby zrealizowana. Dodał, że pewnie gdyby takie głosowanie odbywało się 
dzisiaj, to zagłosowałby „za” pomimo tego, że cały czas mówi o tym, że nie należy 
się tak szybko zadłużać. Zaznaczył, że staramy się realizować inwestycje, które są 
niezbędne i potrzebne. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska odnosząc się do kwestii 
zadłużenia powiedziała, że tak naprawdę należałoby sobie zadać pytanie czy to 
Burmistrz zadłuża gminę czy Rada. Dodała, że Burmistrz może wiele rzeczy sobie 
planować, załatwiać różne środki zewnętrzne, ale jeżeli Rada nie wyrazi zgody na 
realizację inwestycji i zagwarantowanie wkładu własnego to wówczas Burmistrz 
sam nie zadłuży gminy nawet na złotówkę.  
Radny Grzegorz Chrzan powiedział, że to Burmistrz podjął temat kamieniołomu. 
Dodał, że mieszkańcy zjawili się po sesji, ponieważ odbyło się spotkanie o którym 
nie wiedział ani sołtys, ani on jako radny. Powiedział, że znalazł się na tym 
spotkaniu przypadkowo i omawiano na nim przystąpienie do budowy 
kamieniołomów. Przypomniał, że Burmistrz wyraźnie powiedział na tym spotkaniu 
do Radnych, że trzeba się nad tą kwestią zastanowić.  
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała za 
uczestnictwo i zamknęła 67. sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
 

Sesja trwała w godz. od 10:00 do 13:40 i odbyła się w Regionalnym Centrum 
Kultury Słowiańskiej przy ul. F.Chopina 25 w Sobótce z wykorzystaniem zdalnego 
trybu obradowania. 
 

Imienne wykazy głosowań Radnych stanowią załącznik do protokołu.  
 
 

Protokołowała                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Agata Rekść                                                                           w Sobótce 

                                                                                           Hanna Piwowarska 



67. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Potwierdzenie możliwości głosowania (lista obecności)

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-06-28 10:20:47

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



67. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Zatwierdzenie protokołu z sesji w dniu 31 maja 2023 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-06-28 10:23:27

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



67. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy Sobótka.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-06-28 11:14:20

PRZYJETO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. BEZWZGLĘDNA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 11

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 2

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 1

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan przeciw

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski przeciw

14 Lidia Sączawa nieoddany

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



67. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2022 wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-06-28 11:49:56

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 3

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan przeciw

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski przeciw

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



67. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi MiG Sobótka absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2022.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-06-28 12:14:34

PRZYJETO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. BEZWZGLĘDNA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 12

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 3

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan przeciw

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek przeciw

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski przeciw

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



67. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 2023-2035.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-06-28 12:40:45

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 13

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 2

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan wstrzymał się

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek wstrzymał się

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



67. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2023 r.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-06-28 13:05:42

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski wstrzymał się

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



67. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji rady na II półrocze 2023 roku.

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-06-28 13:08:41

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



67. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-06-28 13:12:21

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski wstrzymał się

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



67. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

12. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Wrocławskiego z
przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. Rozbudowa drogi powiatowej nr 1990D w zakresie budowy chodnika

wraz z infrastrukturą w miejscowości Sulistrowiczki, gmina Sobótka

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-06-28 13:18:33

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 15

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 0

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski za

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24



67. sesja Rady Miejskiej w Sobótce

GŁOSOWANIE

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji o podjęcie uchwały dotyczącej działalności poselskiej posła Krzysztofa Śmiszka

TYP GŁOSOWANIA Jawne imienne DATA GŁOSOWANIA 2023-06-28 13:22:08

PRZYJĘTO PRZEDMIOT GŁOSOWANIA (W. ZWYKŁA)

LICZBA UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY ZA 14

LICZBA OBECNYCH 15 GŁOSY PRZECIW 1

LICZBA NIEOBECNYCH 0 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0

GŁOSY NIEODDANE 0

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

1 Grzegorz Chrzan za

2 Iwona Czyż za

3 Irena Gajewska za

4 Edyta Hajdamowicz za

5 Marek Juraszek za

6 Waldemar Karczewski za

7 Andrzej Kociński za

8 Rafał Kotwica za

9 Paweł Ladra za

10 Aleksander Łężniak za

11 Hanna Piwowarska za

12 Marzena Podeszwa za

LP IMIĘ I NAZWISKO GŁOS

13 Ryszard Saltarski przeciw

14 Lidia Sączawa za

15 Danuta Szczęch - Drozd za

16

17

18

19

20

21

22

23

24


